
Jaarverslag 2022 
 

 

Dit is het jaarverslag van het bestuur van de DOP van het jaar 2022. In dit jaarverslag wordt 
uiteengezet wat het bestuur in het jaar 2022 hee; gedaan. Dit is geen jaarverslag van de 
frac>e van de DOP. Deze volgt eventueel op een later moment. 

2022 was een bijzonder jaar voor de DOP, want in dat jaar zijn de laatste 
gemeenteraadsverkiezingen geweest. Deze verkiezingen zijn door de DOP gewonnen (van 3 
naar 5 zetels). De DOP hee; de vele stemmen om weten te zeGen in een bestuursrol: we 
ziGen in een coali>e met Gemeenschapsbelang Venhorst – Boekel. Omdat 2022 voor de DOP 
in het teken hee; gestaan van de verkiezingen, zijn de ac>viteiten van het bestuur ook vooral 
gericht geweest op deze verkiezingen. In dit jaarverslag zullen de volgende onderwerpen aan 
bod komen: 

1. Het bestuur 
2. De verkiezingen 

a. Kandidatenlijst 
b. Campagne 
c. Selec>e van wethouder 
d. Evalua>e 

3. PR 

Het bestuur 
Sinds december 2019 zijn MaG Kanters (voorziGer) en Hans Bos (penningmeester) 
bestuursleden van de DOP. Marieke Timmermans was ook bestuurslid, maar hee; na 
anderhalf jaar een stapje teruggedaan. Omdat MaG in 2020 tussen>jds raadslid is geworden 
en het bestuur daardoor uit slechts één niet-raadslid bestond, hee; de frac>e besloten (toen 
Joop van Lanen, Gerty Jansen en MaG Kanters) het bestuur waar nodig en mogelijk te 
ondersteunen. Met de vorming van de kandidatenlijst hee; de nummer drie op de 
kandidatenlijst, Bregje van der Kolk, ook een grotere rol gespeeld in het ondersteunen van 
het bestuur van de DOP. De formele rollen van MaG en Hans zijn wel gehandhaafd, zoals het 
voorziGen van de Algemene Ledenvergadering en het doen van betalingen (met name 
inkoop campagnemateriaal), op één punt na. De evalua>egesprekken met de raadsleden zijn 
niet gevoerd door MaG en Hans, omdat het bestuur en de frac>e elkaar dan te veel zouden 
doorkruisen. Het bestuur hee; Henny van Boxtel en Marcel Kanters bereid gevonden 
evalua>egesprekken te voeren met de raadsleden (bij MaG alleen Henny). Deze hebben in 
2022 plaatsgevonden. 

Na de gemeenteraadsverkiezingen zijn deze vijf personen alle vijf verkozen tot raadslid. 
Direct is naar de achterban uitgesproken dat dit bestuur op de winkel zal blijven passen, 
maar dat dit een onwenselijke situa>e is. Het bestuur dient los te staan van de frac>e en dat 
zou zo snel mogelijk in de prak>jk gebracht moeten worden. 

Eind 2022 hee; het bestuur Henny en Marcel bereid gevonden om een werkgroep te 
vormen die een nieuw bestuur zou gaan smeden. Het raadslid Joop van Lanen hee; hier ook 



aan deelgenomen. Met z’n drieën hebben zij de opdracht gekregen om te verkennen wat 
voor een bestuur de DOP nodig hee; en wie bereid is dat te doen. 

De verkiezingen 
Met de verkiezingen in aantocht is een onderverdeling gemaakt in de verschillende soorten 
werkzaamheden: de kandidatenlijst, de campagne, het verkiezingsprogramma, de selec>e 
van de wethouder en later de evalua>e. Omdat het verkiezingsprogramma voor 2022 al af 
was, zal daar in dit jaarverslag geen aandacht aan besteed worden. 

De kandidatenlijst 
MaG hee; de taak om de kandidatenlijst te vormen op zich genomen. Omdat de top 5 
kandidaten al vastgesteld was door de ALV in 2021, was het eind 2021 en begin 2022 ‘slechts’ 
zaak de rest van de lijst te vormen. MaG hee; veel leden en sympathisanten van de DOP en 
bekenden benaderd. Na veel koffie gedronken te hebben, hee; het bestuur een resultaat 
geboekt van een lijst van 32 personen. Daarmee hadden we de langste lijst in >jden en de 
langste lijst de deelnemende par>jen. Dat was geen doel op zichzelf, maar wel een mooie 
beves>ging van de breedgedragen DOP-standpunten in de Boekelse samenleving. Bij het 
samenstellen van de lijst was onder meer de ambi>e meer jongeren, meer mensen uit 
Venhorst, een evenwich>ge man-vrouwverdeling en meer diversiteit op de lijst te zeGen. De 
lijst hee; op al deze punten verbetering laten zien t.o.v. eerdere lijsten. Iets waar wij erg 
trots op zijn. 

De campagne 
De campagne bestond uit een aantal subonderdelen (foto’s, grafische vormgeving, slogan, 
‘beeld’ in Boekel, debaGen en vooral veel uren klussen). De foto’s en grafische vormgeving is 
uitbesteed aan professionals, waarbij MaG dit gecoördineerd hee;. De slogan is door de 
achterban bedacht. De grote kluswerk is gedaan door veel DOP-leden onder leiding van Hans 
en Marcel. Samen hebben zij veel uren gestoken in de coördina>e van het zaag-, plak- en 
hangwerk. Resultaat was dat wij enorm zichtbaar waren door de hele gemeente. 

Selec2e wethouder 
Toen de verkiezingen gewonnen waren, werd vrij snel duidelijk dat de kans groot was dat we 
een wethouder zouden gaan leveren. We hebben de campagne bewust gevoerd met het 
eerlijke verhaal dat we geen wethouder vanuit onze par>j zouden leveren, maar een 
onafankelijke, buitenstaande (en het liefst ervaren) wethouder. Als frac>evoorziGer was 
MaG aanspreekpunt voor geïnteresseerden. We hebben uiteindelijk geen vacature uitgezet 
(zoals bij Kennispunt voor Lokale Poli>eke Par>jen), omdat de ‘sollicita>es’ binnenstroomden 
na de krantenar>kelen in het Brabants Dagblad dat we een wethouder zochten. Ongetwijfeld 
is dit in de regio ook rondgegaan. Op basis van alle cv’s is een selec>e van drie kandidaten 
gemaakt door de frac>e die uitgenodigd zou worden voor een gesprek. We hadden twee 
verschillende ‘teams’ die de gesprekken voerden. In beide teams zat MaG als 
frac>evoorziGer en elk team werd aangevuld door twee frac>eleden en één buitenstaander 
(in het ene team Piet van den Broek als par>jlid en in het andere team Margie Philipse als 
informateur van de coali>ebesprekingen). De teams hebben later gezamenlijk overleg 
gevoerd en uiteindelijk hee; de frac>e unaniem gekozen om Ben Brands voor te dragen als 
wethouder. 

Evalua2e 
Er lag geen draaiboek voor de verkiezingen van 2022. Daardoor hee; het bestuur veel zelf 



moeten bedenken en invullen. Dat hee; goed uitgepakt, maar de wens is wel uitgesproken 
deze succesvolle campagne te evalueren en in een draaiboek te gieten. MaG hee; deze taak 
op zich genomen en er ligt nu een flink campagnedraaiboek klaar voor de volgende 
verkiezingen. 

PR 
Los van de verkiezingen hee; het bestuur blijvend ingezet op een zichtbare communica>e 
rich>ng de inwoners. Dat werd drieledig aangepakt: vrijwel wekelijks een ar>kel in het 
Weekblad Boekel-Venhorst, op InBoekel en op onze website. Van de sociale media is los van 
de verkiezingen weinig gebruik gemaakt. Dat is een punt van aandacht voor 2023. 

 

 

Het bestuur kijkt er naar uit om met nog meer energie de DOP in de gemeente op de kaart te 
zeGen in 2023. Voor vragen over het jaarverslag kun je terecht met een mail naar 
bestuur@dopboekel.nl. 

 

 

Het bestuur 

 
Ma+ Kanters 
Hans Bos 


